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Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 5.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 24 czerwca 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty, przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów: Nr 3.2024 z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r. i Nr 4.2024  

z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r. 
4. Informacja na temat sportu w Gminie Kunów: 

a) sprawozdanie z działalności Ludowego Klubu Sportowego „Stal” w Kunowie za rok 
2023; 

b) sprawozdanie sekcji podnoszenia ciężarów LKS "GRYF" Kunów; 
c) sprawozdanie z działalności UKS przy PSP w Kunowie za 2023 rok; 
d) sprawozdanie z działalności LUKKS Nietulisko Duże; 
e) sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok szkolny 2023/2024; 
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f) stan bazy sportowej. 
5. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie za 2023 rok. 
6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Kunowie za 2023 rok. 
7. Informacja na temat imprez wakacyjnych dla dzieci na terenie gminy Kunów. 
8. Wypracowanie opinii na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2023 rok. 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037.  
10. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2024 rok. 
11. . Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu 

oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty 
należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 

12.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich, wymiaru 
i zakresu tych usług oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, a także trybu ich rozliczania i pobierania. 

13.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Oświaty 
Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 

14. Sprawy rożne.  
15. Zakończenie posiedzenia  

 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że porządek posiedzenia zawiera 15 
punktów. Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11)Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 
 

3. Przyjęcie protokołów: Nr 3.2024 z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r.  
i Nr 4.2024 z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 3  
z dnia z dnia 27.05.2024 r.?  

Nie zgłoszono żadnych uwag.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr 3.2024 z posiedzenia Komisji Budżetu  i Oświaty z 
dnia 27.05.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 3.2024 z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11)Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół nr 
3.2024 z dnia 27.05.2024 r.  

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 27.05.2023 r. znajduje się w teczce nr 3 znak: 
Or.0012.3.3.2024  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu nr 4  
z dnia z dnia 27.05.2024 r.?  

Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr 4.2024 z posiedzenia Komisji Budżetu  i Oświaty z 
dnia 27.05.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 4.2024 z posiedzenia komisji w dniu 27.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11)Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół nr 
4.2024 z dnia 27.05.2024 r.  

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 27.05.2023 r. znajduje się w teczce nr 4 znak: 
Or.0012.3.4.2024  

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 

4. Informacja na temat sportu w Gminie Kunów: 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił gości o krótkie przybliżenie informacji na temat 
działalności klubów sportowych na terenie Gminy Kunów.   

a) sprawozdanie z działalności Ludowego Klubu Sportowego „Stal” w Kunowie za rok 2023; 
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Prezes LKS Stal  Kunów Albert Pocheć poinformował, iż od 15 marca br. pełni funkcję Prezesa LKS 
„Stal” Kunów, w związku z powyższym niewiele informacji może przedstawić na temat 
funkcjonowania klubu w roku ubiegłym. Poprzedni zarząd twierdził, że LKS „Stal” Kunów jest 
pozostawiony w bardzo dobrej kondycji finansowej, niestety tak nie było. 1 marca 2024  r. z klubu 
odeszło bardzo dużo kluczowych zawodników jak również trener. Brak środków finansowych 
uniemożliwił dalszy rozwój drużyn, klub zmuszony był wycofać drużynę z klasy B.  Pierwsza drużyna 
spadła z 4 ligi do ligi okręgowej – w tabeli ta drużyna zajęła ostatnią lokatę tj. 18 miejsce.  LKS „Stal” 
Kunów prowadzi dwie drużyny juniorskie (roczniki 2014, 2012 i 2010). Juniorzy zajęli lepsze pozycje w 
tabeli niż drużyny starszych kolegów. Rocznik 2010 zajął 3 miejsce w swojej lidze „Trampkarza 
młodszego”, rocznik 2012 zajął 4 lokatę w lidze młodzików, natomiast rocznik 2014 jest 
nieklasyfikowany, gdyż nie ma rozpisywanych rozgrywek i nie  prowadzonej tabeli. Główny cel  Klubu 
LKS „Stal” Kunów to osiągnięcie stabilizacji, utrzymanie w pierwszej drużynie kadry oraz niewielkie 
wzmocnienia, aby rozegrać dobrze rundę jesienną. Zarząd zastanawia się nad reaktywacją drużyny 
rezerw w klasie B, w związku z dużym zainteresowaniem osób, które chciałyby dalej realizować swe 
pasje, natomiast poprzez wiek nie mogą zostać zapisane do drużyn juniorskich. Poprzedni zarząd 
rozliczył się z ofert realizacji, obecny budżet klubu to tylko środki, które otrzymywane są z Gminy 
Kunów poprzez realizację zadań pożytku publicznego.  Prezes LKS Stal Kunów Albert Pocheć zwrócił 
się z prośbą do Pana Burmistrza oraz Radnych Rady Miejskiej w Kunowie o zwiększenie środków 
finansowych na rok 2024/2025, aby klub mógł dobrze funkcjonować oraz na wszystko starczyło 
pieniędzy (tj. opłacenie trenerów, opłacenie przejazdów zawodników na mecze jak również 
podstawowe zakupy). Klub LKS „Stal” Kunów stara się pozyskać zewnętrznych sponsorów, jednakże 
kondycja finansowa uniemożliwia to. Pan Prezes poprosił również o utworzenie stypendiów dla 
młodych, utalentowanych zawodników, które byłyby mobilizacją i zachętą  do dalszych działań.  

Radny Jarosław Jałocha dodał, że Orlik funkcjonuje również pod Klubem LKS „Stal” Kunów, 
organizowane są tam zajęcia dla dzieciaków niezrzeszonych w żadnej lidze (grupa pięciolatków i 
sześciolatków liczy ok. 20 chłopców, która również mogłaby wstąpić do danej ligi).  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Grzegorz Wanat zapytał, czy poprzedni Zarząd 
został pociągnięty do odpowiedzialności w związku z pobieranymi środkami na zawodników i czy 
rozliczył się ze środków oraz z wyprzedanych zawodników.  

Prezes LKS Stal  Kunów Albert Pocheć poinformował, że obecny Zarząd nie posiada informacji na 
temat opłat za zawodników, w związku z brakiem dokumentacji kadrowo – finansowej klubu; część 
zawodników była wypożyczona z KSZO Ostrowiec.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Grzegorz Wanat podkreślił, że w obecnej sytuacji 
Zarząd Klubu LKS „Stal” Kunów powinien skorzystać z pomocy prawnej.  

Radny Jarosław Jałocha poinformował, że umowy transferowe są podpisywane i zawsze  widnieje 
zapis czy zawodnik przeszedł tam za pieniądze czy bezgotówkowo. Wszystkie umowy podpisywane 
przez poprzedni Zarząd były bezgotówkowe. W obecnej sytuacji należy załatwić sprawy polubownie i 
w miarę szybko.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poparł wypowiedź Wiceprzewodniczącego 
Grzegorza Wanata dotyczącą skorzystania z pomocy prawnej u naszej Radcy Prawnej Pani Eweliny 
Płatek-Kosior.  

Prezes LKS „Stal”  Kunów Albert Pocheć poinformował, że Radca Prawny Gminy Kunów obecnie 
bardzo dużo pomógł Klubowi. Z każdą newralgiczną sytuacją Zarząd może się do niej zwrócić, za co w 
dużej mierze dziękuje Panu Burmistrzowi.  
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b) sprawozdanie sekcji podnoszenia ciężarów LKS "GRYF" Kunów; 

Trener Sekcji Podnoszenia Ciężarów Pan Stanisław Pożoga przybliżył szczegółowo informacje 
dotyczące działalności Klubu LKS „Gryf” Kunów. W 2023 roku na obiekcie sportowym PSP  
im. A. Hedy Szarego został otwarty obóz przygotowawczy zawodników. Pierwszym wydarzeniem 
sportowym były Mistrzostwa Polski Zrzeszenia LZS, na którym jedna z zawodniczek uzyskała IV lokatę. 
W sierpniu 2023 roku zorganizowany został letni obóz w Ośrodku Sportowym w Puławach, natomiast 
w październiku 2023 roku zorganizowane zostały zawody o Puchar Gór Świętokrzyskich z udziałem 
zawodników z następujących województw: kujawsko-pomorskiego, wielkopolskiego, śląskiego, 
małopolskiego, podkarpackiego i woj. świętokrzyskiego. W zawodach zwyciężyło 15 naszych 
zawodników w zależności od kategorii wagowej, natomiast w punktacji drużynowej LKS „Gryf” Kunów 
zajął I miejsce w kategorii dziewcząt jak i chłopców.   

Trener Sekcji Podnoszenia Ciężarów Pan Stanisław Pożoga również zwrócił się z prośbą do Pana 
Burmistrza i Rady Miejskiej w Kunowie o zwiększenie środków finansowych z budżetu Gminy Kunów 
na zadania klubu. Klub pozyskuje także zewnętrzne środki na udział w mistrzostwach.  

Sprawozdanie Klubu LKS Gryf Kunów stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

c) sprawozdanie z działalności UKS przy PSP w Kunowie za 2023 rok; 

W związku z nieobecnością Prezes UKS przy PSP w Kunowie Pani Iwony Pomykały, Pan Maciej 
Dziedzic odczytał sprawozdanie z działalności klubu za rok 2023. 

Sprawozdanie UKS przy PSP w Kunowie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

d) sprawozdanie z działalności LUKKS Nietulisko Duże; 

Prezes LUKKS Pan Andrzej Sidor przybliżył informacje zawarte w sprawozdaniu. Aktualnie klub liczy 
39 zawodników, z roku na rok jest ich coraz mniej. W każdy czwartek od godz.  15.30 organizowane 
są dla dzieci zajęcia szachowe w budynku PSP im. Antoniego Hedy „Szarego” w Kunowie.  Prezes 
LUKKS przybliżył osiągnięcia indywidualne zawodników biorących udział w Mistrzostwach 
Województwa Juniorów.  

Sprawozdanie LUKKS Nietulisko Duże stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

e) sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok szkolny 2023/2024; 

Koordynator Gminnej Rady Sportu Maciej Dziedzic poinformował, że Gminna Rada Sportu w roku 
szkolnym 2023/2024 realizowała swoje zadania zgodnie z  regulaminem oraz zasadami  Gminnej Rady 
Sportu. W roku 2023 odbyły się 3 posiedzenia i kilka spotkań związanych z organizacją imprez 
sportowych na terenie Gminy Kunów. We wrześniu każdego roku organizowane jest spotkanie z 
prezesami oraz przedstawicielami klubów sportowych, na którym omawiany jest kalendarz imprez 
sportowych, który obowiązuje w kolejnym roku kalendarzowym, omawiane są także sposoby i źródła 
finansowania imprez sportowych. Głównym celem jest propagowanie  aktywności fizycznej wśród 
dzieci, młodzieży i mieszkańców Gminy Kunów, wspieranie inicjatyw społecznych oraz organizacja 
imprez sportowych. W roku szkolnym 2023/2024 odbyło ponad 20 imprez sportowych (m.in. Turniej 
o Puchar Burmistrza, Turniej o Puchar Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie, Bieg Flagi i inne. 
Koordynator podziękował Burmistrzowi oraz Radnym za przekazywane środki z budżetu Gminy 
Kunów.  
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Koordynator Gminnej Rady Sportu Maciej Dziedzic zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza  
i Rady Miejskiej w Kunowie o dodatkowe środki finansowe na zakup słupków do piłki siatkowej oraz 
drobnego sprzętu sportowego.  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok szkolny 2023/2024 stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  

f) stan bazy sportowej. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej  
w Kunowie za 2023 rok. 

Dyrektor Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Pani Katarzyna Fudalej poinformowała, 
że zostały zrealizowane praktycznie wszystkie zadania przewidziane w roku 2023. M-GBP w Kunowie 
posiada Oddział dla dzieci, Oddział dla Dorosłych oraz pełni rolę Ośrodka Kultury w gminie. Na terenie 
Gminy Kunów są dwie filie biblioteczne w miejscowościach: Bukowie oraz Janik. Podstawowym 
założeniem M-GBP w Kunowie jest  gromadzenie, opracowanie, przechowywanie i udostępnianie 
materiałów bibliotecznych, a także sprawowanie opieki nad amatorskim ruchem artystycznym na 
terenie gminy. W sprawozdaniu uwzględniono imprezy, które zostały zorganizowane lub 
współorganizowane przez M-GBP w Kunowie. Biblioteka sprawuje opiekę nad czterema zespołami 
śpiewaczymi: w Bukowiu, Chocimowie, Nietulisku Małym oraz Kunowie. Zajęcia z zespołami prowadzi 
instruktor muzyczny zatrudniony przez M-GBP w Kunowie, ponadto biblioteka sprawuje pieczę nad 
Orkiestrą Dętą w Kunowie. Pani Dyrektor przybliżyła także informacje na temat gromadzenia 
zbiorów, czytelnictwa jak również spraw kadrowych.  

Sprawozdanie z działalności M-GBP w Kunowie za 2023 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury w Kunowie za 2023 
rok. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Kunowie Paweł Gawron poinformował, że GCK jest 
samorządową instytucją kultury powołaną przez Radę Miejską w Kunowie z dnia 24 listopada 2022 
roku. Jest to instytucja oparta o ustawę o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej, 
której działalność polega na tworzeniu, upowszechnianiu i ochronie kultury. Działalność swą GCK 
prowadzi od 1 stycznia 2023 roku. W GCK zatrudnionych jest 4 pracowników – trzech etatowych,  
a jeden na ¼ etatu, ponadto umowę zlecenie zawarto z inspektorem IOD oraz inspektorem ds. BHP  
i PPOŻ. Świetlica Wiejska w Wymysłowie jest jednostką działającą przy Gminnym Centrum Kultury.  
W jednostce tej prowadzone są zajęcia ogólne, opiekuńczo-wychowawcze dla 15 dzieci  
z terenu gminy Kunów oraz zajęcia dodatkowe dla mieszkańców.  

Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji dotyczących zatrudnienia instruktorów w 
Świetlicy Wiejskiej w Wymysłowie i zapytała dlaczego instruktorzy nie są zatrudnieni w świetlicy w 
Kunowie.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Kunowie Paweł Gawron poinformował, że zgodnie z 
realizowanym projektem zatrudniono instruktorów do prowadzenia zajęć dla dzieci i osób dorosłych 
w Świetlicy Wiejskiej w Kunowie. Trwałość takiego projektu powinna być zachowana przez okres 5 
lat. W świetlicy w Kunowie nie prowadzone są takie zajęcia w związku z brakiem środków 
finansowych.   
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Skarbnik Gminy Kunów Danuta Fiijas dodała, że Świetlica Środowiskowa w Kunowie prowadzona 
jest przez M-GOPS w Kunowie, w związku z powyższym zatrudnień dokonuje ta jednostka.   

Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji dotyczących zatrudnienia specjalisty ds. 
administracyjno-biurowych, czym on dokładnie się zajmuje. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Kunowie Paweł Gawron poinformował, że specjalista ten 
zastępuje dyrektora podczas nieobecności, zastępuje osobę zatrudnioną na Świetlicy Wiejskiej  
w Wymysłowie, jeżeli jest chora, ponadto zajmuję się sprawami kadrowymi, zarządczymi.  

Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji dotyczących wydarzeń kulturalnych,  
a w szczególności o „ konferencje prasową parlamentarzystów, Senatora RP Jarosław Rusieckiego i 
Posła na Sejm Andrzeja Kryja z Burmistrzem Miasta i Gminy w Kunowie Lechem Łodejem w sprawie 
przyznania rządowych środków na zakup fabrycznie nowego wozu bojowego dla OSP w Janiku” 
Radna zapytała co ma wspólnego to wydarzenie z kulturą? Radna podkreśliła, że takich wydarzeń jest 
więcej zapisanych w wydarzeniach kulturalnych.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Kunowie Paweł Gawron poinformował, że GCK 
współpracuje z mediami, zajmuje się promocją Gminy Kunów, a wspomniana konferencje prasowa 
wchodzi w tą promocję.   

Sprawozdanie z działalności GCK w Kunowie za 2023 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

7. Informacja na temat imprez wakacyjnych dla dzieci na terenie gminy 
Kunów. 
 

Dyrektor Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Pani Katarzyna Fudalej poinformowała, 
że M-GBP w Kunowie od wielu lat w okresie wakacyjnym prowadzi zajęcia dodatkowe dla dzieci.  
W bieżącym roku zajęcia te będą odbywały się przez pierwsze dwa tygodnie lipca we wtorki i czwartki 
w godzinach 11.00 -14.00. Są to zajęcia przeznaczone dla dzieci w wieku szkolnym.   

Pracownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Magdalena Bęben poinformowała, że  
w  okresie wakacyjnym na terenie gminy Kunów odbędą się zajęcia wakacyjne o charakterze 
edukacyjno-sportowym, połączone z profilaktyką uzależnień, dla dzieci i młodzieży w wieku szkolnym 
oraz osób niepełnosprawnych. Zajęcia finansowane są z wydatków Gminnej Komisji Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kunowie. Zajęcia odbędą się w 7 miejscowościach.  
W związku z brakiem możliwości zorganizowania świetlic wakacyjnych w Prawęcinie, Chocimowie  
i Janiku, dzieci i młodzież z tych miejscowości będą mogły wziąć udział w zajęciach w następujących 
miejscowościach tj.:  
w Dołach Biskupich – dzieci i młodzież z Prawęcina,  
w Wymysłowie – dzieci i młodzież z Janika,   
w Bukowiu – dzieci i młodzież z Chocimowa.  

Ponadto Gmina zapewni dowóz dzieci i młodzieży z następujących miejscowości: Prawęcina, Janika  
i Chocimowa.  

Radna Beata Łukawska analizując harmonogram, stwierdziła, że brakuje w nim dzieci z Miłkowskiej 
Karczmy i zapytała, czy nikt nie zgłosił takiego zapotrzebowania? 
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Pracownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Magdalena Bęben poinformowała, że dzieci  
z Miłkowskiej Karczmy mogą brać czynny udział we wszystkich świetlicach.  

Radna Beata Łukawska zapytała, dlaczego dzieci z Miłkowskiej Karczmy nie są uwzględnione do 
dowozu?  

Pracownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Magdalena Bęben poinformowała, że nie są 
realizowane zadania w Miłkowskiej Karczmie tak jak w poprzednich latach, natomiast dowóz może 
być jeszcze przeanalizowany.  

Radna Beata Łukawska w związku z powyższym poprosiła o przeanalizowanie dowozu.  

Informacja na temat imprez wakacyjnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

8. Wypracowanie opinii na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu 
finansowego gminy Kunów za 2023 rok. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że na tabletach zostały wgrane wszystkie dokumenty 
tj.:  
-  sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kunów za 2023 rok, 
- zbiorcze sprawozdanie finansowe za rok 2023,  
- uchwałę nr 52/2024 VI Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 11 kwietnia 2024  roku w sprawie 
opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Kunów za 2023 rok wraz z informacją o 
stanie mienia komunalnego i objaśnieniami,  
- korektę bilansu sprawozdania finansowego za rok 2023, która dotyczy: weryfikacji sald konta 909 
„rozliczenia międzyokresowe”,  
z którymi radni mieli możliwość zapoznania się, w związku z powyższym Pani Skarbnik poprosiła o 
zadawanie pytań. 

Radny Marek Mikos odniósł się do zapisu uchwały RIO w Kielcach, dotyczącej kwestii zadłużenia.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że w roku 2022 ze względu na to, że finanse JST uległy 
pogorszeniu, Sejm przyjął ustawę zmieniającą dochody JST oraz określił nowy wskaźnik zadłużenia. W 
związku z wejściem w życie nowych przepisów w okresie 2023 – 2025 wskaźnik zadłużenia gminy nie 
może przekroczyć 100% dochodów ogółem, pomniejszonych o dotację i środki na wydatki jak 
również pomniejszonych o wolne środki, które nie pokrywają deficytu tego budżetu. (w ciągu 3 lat 
gmina nie może przekroczyć 100 % zadłużenia)  

Radny Marek Mikos zapytał, czy wskaźnik 60% jeszcze obowiązuje czy został zniesiony?  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że wskaźnik 60% został zniesiony po nowelizacji 
ustawy o finansach publicznych w roku 2009.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za udzielone odpowiedzi do 
zadanych pytań, w związku z powyższym poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
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wypracowania opinii na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu 
finansowego gminy Kunów za 2023 rok. Przewodniczący dodał, że wynik głosowania przedstawia 
się następująco: pozytywna opinia przyjęta 6 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się   
 
Opinia Komisji Budżetu i Oświaty stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 8. 

 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie zmian 
zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że projekt uchwały przedstawia następujące zmiany:  
dochody ogółem zostały zwiększone o kwotę 964 891,36 zł i wynoszą po zmianach 76 302 868,52 zł, 
w tym zwiększenia dotyczą:  
- dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące - kwota 175 547,36 zł,  
- pozostałych dochodów bieżących - kwota 24 770,00 zł,  
- dochodów majątkowych - kwota 764 574,00 zł.  

Wydatki ogółem zostały zwiększone o 964 891,36 zł i wynoszą po zmianach 81 912 571,32 zł. 
Zwiększenie dotyczy wydatków bieżących, które po zmianach wynoszą 49 586 390,83 zł oraz 
wydatków majątkowych, które po zmianach wynoszą 32 326 180,49 zł. W wykazie przedsięwzięć do 
WPF - zwiększono nakłady w roku bieżącym na realizację przedsięwzięcia pn.: "Cyberbezpieczny 
Samorząd" - 764 574,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały i 
poprosił radnych o zadawanie pytań. 

Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji na temat różnicy kwot wydatków ogółem w 
WPF, a w zmianach w budżecie Gminy Kunów. W WPF wydatki ogółem zostały zwiększone o kwotę 
964 891,36 zł natomiast w budżecie Gminy Kunów o kwotę 802 244,00 zł. W związku z powyższym 
skąd wynika ta różnica?  
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że różnica wynika z dochodów wprowadzonych 
zarządzeniami Burmistrza i dotacji otrzymanych przez Gminę Kunów na realizację zadań głównie 
zleconych przez Wojewodę Świętokrzyskiego, Krajowe Biuro Wyborcze i inne.   

Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są jeszcze pytania do omówionego projektu 
uchwały? Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w 
formie głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 - 2037.  

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 9. 
 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie zmian 
zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że projekt uchwały przedstawia następujące zmiany:                    
- dokonuje się zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 802 244,00 zł, wydatków budżetu o kwotę 
802 244,00 zł, w tym zmiany dotyczą zwiększenia dochodów bieżących i jest to związane ze 
zwiększonymi wpływami, w stosunku do planu pierwotnego: 

1) w dziale 010 rozdział 01043 wprowadza się środki pochodzące ze zwrotu podatku od towarów  
i usług - kwota 18 500,00 zł; 
2) w dziale 700 rozdział 70005 zwiększa się plan środków od ubezpieczyciela za stłuczone szyby  
w budynkach użyteczności publicznej - kwota 1 000,00 zł; 
3) w dziale 720 rozdział 72095 wprowadza się plan dochodów z Funduszy Europejskich na Rozwój 
Cyfrowy w części pochodzącej z budżetu UE oraz z budżetu Państwa - kwota 764 574,00 zł; 
4) w dziale 758 rozdział 75814 wprowadza się plan dochodów pochodzących ze zwrotów od 
wykonawców środków za zużyty prąd i wodę - kwota 5 000,00 zł; 
5) w dziale 801 przenosi się plan dotacji z rozdziału 80101 do rozdziału 80195, zgodnie z zawartą 
umową na dofinansowanie - kwota 150 000,00 zł; 
6) w dziale 852 rozdział 85219 wprowadza się plan dochodów otrzymanych z sądu za zastępstwo 
procesowe - kwota 270,00 zł; 
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7) w dziale 900 rozdział 90026 wprowadza się plan środków otrzymanych z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na usuwanie z terenu gminy Kunów wyrobów 
zawierających azbest - kwota 12 900,00 zł. 

Zmiany w planie wydatków dotyczą: 

1) dział 600 rozdział 60020 zmniejsza się plan wydatków na zadania inwestycyjne roczne - kwota 
500,00 zł; 
2) dział 700 rozdział 70005 zwiększa się plan wydatków bieżących na wymianę stłuczonych szyb w 
budynkach użyteczności publicznej o kwotę 1 000,00 zł; 
3) dział 700 rozdział 70007 zwiększa się plan wydatków o kwotę 3 000,00 zł na realizację zadania 
inwestycyjnego rocznego pn.: "Zmiana sposobu użytkowania piętra świetlicy na lokale mieszkalne w 
Kolonii Piaski"; 
4) w dziale 720 rozdział 72095 zwiększa się plan wydatków o kwotę 764 574,00 zł na realizację 
zadania inwestycyjnego pn.: "Cyberbezpieczny Samorząd"  
5) w dziale 754 rozdział 75412 plan dotacji przenosi się z dotacji bieżących na inwestycyjne i jest to 
związane ze złożonymi przez jednostki OSP wnioskami - kwota 12 956,00 zł, ponadto, w związku z 
koniecznością zawarcia umów z kierowcami samochodów strażackich zwiększa się plan wydatków w 
paragrafie 4170 o kwotę 18 000,00 zł i w paragrafie 4300 o kwotę 3 075,00 zł na zamontowanie 
ogranicznika zużycia energii elektrycznej w strażnicy w Bukowiu. Środki te częściowo przeniesiono z 
innych paragrafów wydatkowych w tym rozdziale. 
6) w dziale 852 rozdział 85219 zwiększa się plan wydatków o kwotę 270,00 zł na wypłatę 
wynagrodzenia za zastępstwo procesowe; 
7) w dziale 900 rozdział 90026 zwiększa się plan wydatków na odbiór wyrobów azbestowych od 
mieszkańców gminy, prowadzących gospodarstwa rolne - kwota 12 900,00 zł; 
8) w dziale 926 rozdział 92605 zwiększa się plan wydatków na zamontowanie ogranicznika zużycia 
energii w budynku klubu sportowego - kwota 3 075,00 zł. 
Zmiany wprowadzone w załącznikach odzwierciedlają zmiany w planie dochodów i wydatków 
budżetu Gminy w 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały i 
poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji  dotyczących przeniesienia planu dotacji  
z rozdziału 80101 do rozdziału 80195, zgodnie z zawartą umową na dofinansowanie - kwota 150 
000,00 zł, czego ta dotacja dotyczy ?  
  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że Gmina Kunów otrzymała umowę z Województwa 
Świętokrzyskiego na zadanie dotyczące przebudowy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kunowie. W 
umowie tej została także zawarta klasyfikacja otrzymanej dotacji. W związku ze złym 
zaklasyfikowaniem kwoty, należało przenieść te środki do innego rozdziału.  
 
Radny Marek Mikos  poprosił o przybliżenie zbyt dużego zużycia energii w budynkach „Stal” Kunów 
oraz budynku OSP w Bukowiu?  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że należy wprowadzić ograniczniki energii, aby ilość 
zużytej energii nie podwajała się. Pani Skarbnik dodała, że we wcześniejszych latach oplata za prąd 
była niższa, w budynku „Stal” Kunów wynosiła ok. 20 tysięcy złotych na rok, w obecnej sytuacji opłata 
miesięczna to 20 tysięcy złotych.   
 
Radny Sylwester Jedlikowski poinformował, że przy budynku OSP w Bukowiu, ogniwa są źle 
usytułowane, słońce dociera do paneli ok. godz. 1000 . Poprzez nieprawidłowe orynnowanie zimą 
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budynek OSP został zalany, Pan Burmistrz zlecił dogrzewanie budynku w celu wysuszenia obiektu. 
Umowa z ZEORK-iem nie była podpisana przez około 2 miesięcy – uregulowania zostały dokonane w 
styczniu br., stąd wysokie kwoty.   
 
Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji związanych z zaciągnięciem kredytu w 
wysokości 5 500 000,00 zł – informacja zawarta w WPF.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że kredyt nie został jeszcze zaciągnięty, obecnie 
ogłoszono przetarg.  
 
Radny Jarosław Jałocha stwierdził, że ograniczniki również nie przyniosą wymiernych oszczędności 
energii, obecnie należy negocjować z PGE o zmianę warunków umowy np. półroczną, aby 
„naprodukować” energii przez okres letni, a w okresie zimowym ją odebrać.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zasugerował sprawdzenie warunków 
obecnej umowy, przeanalizowanie taryfy na korzystniejszą.  
 
Radny Jarosław Jałocha dodał, że Gmina powinna rozliczać się za pół roku, a obecnie rozliczenia są 
miesięczne i nie są korzystne.  
 
Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są jeszcze pytania do omówionego projektu 
uchwały? Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w 
formie głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 10. 

 
 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, 
odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie projektu 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób 
uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 
o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 
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Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wdrożenia procedur 
umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. Projekt powyższej uchwały został zgłoszony do 
Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, celem oceny przejrzystości zasad udzielania 
pomocy de minimis. Prezes UOKiK wskazał, że nie zgłasza zastrzeżeń do przedmiotowego projektu 
uchwały. Projekt powyższej uchwały został również zgłoszony do Ministra Rolnictwa celem oceny 
przejrzystości zasad udzielania pomocy de minimis. Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi wskazał, że 
projekt uchwały należy uzupełnić o przepisy Komisji Europejskiej regulujące udzielenie pomocy 
publicznej w rybołówstwie tj. rozporządzenie Komisji (UE) nr 717/2014 z dnia 27 czerwca 2014 r. w 
sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de 
minimis w sektorze rybołówstwa i akwakultury oraz w § 6 ust. 4 pkt 1 uchwały po wyrazach 
"wielkości pomocy de minimis" po przecinku należy dopisać wyrazy "pomocy de minimis" celem 
doprowadzenia do zgodności z art. 37 ust. 2 ww. ustawy. Powyższe uwagi zostały uwzględnione w 
projekcie uchwały. Projekt nie wymaga ponownego opiniowania, został zatem przedłożony Radzie.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały i 
poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Radny Marek Mikos wnioskował o zamianę załączników dodanych w punkcie 11 i 12 (zamieniona 
kolejność załączników)  
 
<przeanalizowano wniosek radnego, zmieniono kolejność załączników>  
 
Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są pytania do omówionego projektu uchwały? 
Radni nie wnieśli pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz 
organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności 
pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11)Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób 
uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 
o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Kunów. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 11. 

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług 
sąsiedzkich, wymiaru i zakresu tych usług oraz szczegółowe warunki 
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częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich rozliczania 
i pobierania. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Joannę Potrzeszcz Kierownik M-GOPS w 
Kunowie o przybliżenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu tych 
usług oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich 
rozliczania i pobierania. 
 
Kierownik M-GOPS w Kunowie Joanna Potrzeszcz poinformowała, że  powyższą uchwałą 
wprowadzono nowy rodzaj usługi pn.: „usługa sąsiedzka”. Usługa ta  może być realizowana poprzez 
wskazanie osoby, która będzie realizowała zadania opieki nad tą osobą.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik MGOPS w Kunowie za 
omówienie projektu uchwały i poprosił radnych o zadawanie pytań.  
Radni nie wnieśli pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu tych usług oraz 
szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich rozliczania 
i pobierania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu tych usług oraz szczegółowe warunki 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich rozliczania i pobierania. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 12. 
 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Budżetu i Oświaty Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że zgodnie nowym statutem dwie komisje 
zostały ze sobą połączone, projekt planu pracy Komisji Budżetu i Oświaty był wgrany na tablety, radni 
mieli możliwość zapoznania się z nim, Przewodniczący poprosił Radnych o zadawanie pytań bądź 
zgłaszanie własnych propozycji.  
Radni nie wnieśli pytań, Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Oświaty Rady 
Miejskiej w Kunowie na 2024 rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Oświaty Rady Miejskiej w Kunowie na 
2024 rok. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 13. 
 

14. Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono spraw rożnych.  

 
15. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu  
i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty w tym dniu. 
 
Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 

 
 

    Przewodniczący Komisji 
     Budżetu i Oświaty 

 
Cezary Szwajda   

                                     
 

 
 
 
 
 

 

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


